
如何获取 JW202/DQ 电子证照 

How to get the JW202 /DQ E-License （Visa Application form） 

 

根据中国教育部的规定，2024 年起不再向留学生发行纸质版 JW202/DQ 表，需要学生自

己下载。学生需访问“留学中国网”（https://www.studyinchina.edu.cn），点击首页的【Visa 

Application】，并通过输入相关信息下载电子版签证申请表。来华学习时间超过 180 天将获

得 JW202 表，不足 180 天获得 DQ 表。 

According to the Chinese Ministry of Education, the paper version of the JW202/DQ visa 

application form will not be issued, and students are required to download this paper by 

themselves. Students need to visit the "study in China" official web 

(https://www.studyinchina.edu.cn), click "Visa Application", and input the required 

information to download the JW202/DQ form. Students study in China for more than 180 days 

will get the JW202 form, and students study in China for less than 180 days will get the DQ form.

 

https://www.studyinchina.edu.cn/


 

1) 护照姓名，护照号码，电子邮箱 这 3 项必须与申请表格信息保持一致。输入验证码后

再点击获取随机码，随机码会发送到电子邮箱中，收到后需及时填写。验证码和随机码

有效期均为 10 分钟，过期后请重新点击获取。 

1) Passport name, passport number and email address must be consistent with the application form. 

Enter the verification code and click to get the random code. The random code will be sent to the 

email, and you need to fill it in time after receiving it. The validity period of the verification code 

and random code is 10 minutes. Please click again after the expiration. 

 
3）信息填写完整后，点击查询后跳转至证照下载页面，点击下载按钮即可完成下载。请用

PDF 格式下载，并发送到自己邮箱保存好。每份证照下载次数的上限是 10 次，请勿重复下

载，建议使用 PC 端进行操作。  

After the information is completed, click the query to jump to the certificate download page, click 

the download button to complete the download. Please download in PDF format, send to your email 



and save. The maximum number of downloads per certificate is 10. Please do not download the 

license repeatedly. It is recommended to use the PC. 

 

 

4）请把 JW202/DQ 表下载文件打印一份并和录取通知书原件带到所在国家的中国领事馆申

请学生签证。具体要求请跟当地中国领事馆咨询。  

Please print a copy of the downloaded document（JW202/DQ） and take the original admission 

letter to the Chinese consulate in your home country to apply for a student visa. Please consult 

your local Chinese consulate for specific requirements. 

 


